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Referat for møde i  

Sekretariatet for  

Byforum Vordingborg      
   Ropb 14.03.19 

12. 03. 2019 kl. 17.00 – 19.00 
Emner til drøftelse 

1. Byforummødet den 14. maj  

 Det overordnede tema 
800 år – what´s next? 
Temaet er Vordingborg by på et bagtæppe af flagjubilæet og den 
kommende udvikling af byen 

 

Dagsorden for Byforummødet den 14. maj 
 

o Musikalsk åbning 
o Velkomst og introduktion til seminariet 

Stina Løvgreen Møllenbach Centerchef for Skole og Læring 
Professionshøjskolen Absalon 

o Præsentation og info om Dannebrogseventet 
Lau Svendsen Tune, Kommunaldirektør 
Det overordnede take på eventen 
Carina Nørgaard Schou, daglig leder Danmarks Borgcenter,  
Borgcenterets arrangement – Slotstorvet og ruinterrænet 
Sacha Keller, eventkoordinator Bycentrum Vordingborg 
Byens event – borgerdrevne initiativer 
Temabord 

o Vordingborg Kommune: Udviklingsplaner for de tre 
købstæders lystbådehavne og havnenære byarealer 
Nordhavnen: Om udviklingsplanen og intro til  
Temabord 

o WAVES, Nullo Facchini, Kunstnerisk leder og instruktør 
Om årets Waves-festival og intro til  
Temabord 

o Soldaterhjemmet i Vordingborg - et aktiv i byen 
Om soldaterhjemmet i en ny rolle og intro til  
Temabord 

o Temaer fra byen 
 

 

 

 

Møns Bank, Vordingborg 
 
Deltagere: 
For Byens Parter: 
Formand Byforum Vordingborg 
Allan Andersen, Filialdirektør Møns Bank 
Vordingborg 
Formand Bycentrum Vordingborg,  
Mogens Larsen, Bog & Idé, afbud 
Kultur: Cantabile 2, Kunstnerisk leder og 
instruktør Nullo Facchini 
Uddannelserne, Rektor ZBC Vordingborg, 
Ann Descroix 
Formanden for Vordingborg Lokalråd 
Jens Beck-Lauritzen 
Vordingborg Erhverv 
Citymanager, Vordingborg Erhverv, Thomas 
E. R. Jakobsen, afbud 

 
Vordingborg Kommune 
Formand Udvalget for Plan og Teknik, 
Michael Larsen, afbud 
Formand Udvalget for Kultur, Idræt og Fritid, 
Thorbjørn Kolbo, afbud 
Direktør for Udvikling, Miljø og Teknik,  
Jan Michelsen 
Chef for Plan og By,  
Anja Valhøj, afbud 
 
Projektleder, arkitekt i Plan og By, Rosa 
Philippine Schollain 
Projektleder, arkitekt i Plan og By, Charlotte 
Tølbøl Henckel, afbud 
Landskabsarkitekt Trafik, Park og Havne, 
Nicholas Durin, afbud 
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2. Møder i sekretariatet: Indkaldelsesform, kadence og indhold 
o Fint med Doodle 
o Sned gerne reminder, hvis ikke man har deltaget 
 
 
3.       Tænketank: Udvikling af Byforum og udvikling af byen 
o Sekretariat som tænketank men også som Advisory Board, der indkaldes ad hoc og på temabasis 
o Næste sekretariatsmøde skal således handle om et bestemt emne:  
Hvad skal byen kunne om 5 år? 
Hvad er en bymidte i dag? 
Fra trade til leisure 
Algade vest – hvad skal der ske? 
Trafik i Algade – ja eller nej? 
 
 
4.       Evaluering af sidste stormøde i Byforum 

Mødet fungerede godt 
God deltagelse 
God form og indhold 
Orienteringen om, havd der sker i byen var god 
Stemningen var positiv med fokus på udvikling 
Byforummøderne er ved at have fundet deres form 
 
Næste møde: 3,5 timer er en fin tidsramme – planlæg for 3 timer men afsæt 3,5. Således er der en buffer.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


